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Til Folketingets Lovsekretariat

Hermed sendes svar på spørgsmål S 2291 af 28. august 2013, indleveret af 
Torsten Schack Pedersen (V).

Holger K. Nielsen

/

Lise Bo Nielsen

J.nr. 13-3156232
Den 5. september 2013
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Spørgsmål
Vil ministeren beskrive sin opfattelse af, hvad en fornuftig skattestigning for 
erhvervslivet er?

Svar
Denne regering har fra dag ét påtaget sig opgaven med at bringe dansk øko-
nomi tilbage på sporet. Vi begynder nu at se de første spirende tegn på bedre 
tider. Hvis opsvinget skal bide sig fast, er det imidlertid nødvendigt at genska-
be danske virksomheders konkurrenceevne overfor udlandet. Det vil styrke
investeringerne og jobskabelsen. En skattepolitik, der bidrager hertil, finder jeg 
er en fornuftig og god skattepolitik.

Dette er også baggrunden for, at regeringen i foråret fremlage ”Vækstplan DK 
– stærke virksomheder, flere job”. Af Vækstplan DK fremgår det, at regerin-
gen lægger op til et forstærket og vedvarende fokus på at sikre mere konkur-
rencedygtige vilkår for de private virksomheder. Der skal være plads til fornuf-
tige omlægninger mv.af skatter og afgifter, men regeringen vil ikke pålægge 
erhvervslivet nye generelle forhøjelser af skatter og afgifter.

Forhandlingerne om Vækstplan DK førte til reelle skatte- og afgiftsnedsættel-
ser for erhvervslivet, der bl.a. vil bidrage til at fastholde og skabe danske ar-
bejdspladser. 


